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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over snellere overdracht tussen ambulance 
en ziekenhuis (ingezonden 14 januari 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Digitale ambulanceoverdracht helpt spoedpatiënt»?1 

Vraag 2
In hoeverre bent u mening dat overdacht van relevante patiëntgegevens 
tussen ambulance en ziekenhuis zo snel en nauwkeurig mogelijk moet 
plaatsvinden? 

Vraag 3
Bent u bereid u in te zetten voor een zo’n kort mogelijke overdracht tussen 
ambulancezorgverlener en ziekenhuis, zodat de samenwerking in de acute 
zorgketen verbetert? 

Vraag 4
Wat vindt u van de innovatieve koppeling van regionale ambulancevoorzie-
ning (RAV) IJsselland tussen de ambulance en het digitale patiëntendossier in 
het ziekenhuis? 

Vraag 5
In hoeverre acht u deze werkwijze een verbetering ten opzichte van de 
huidige praktijk, waarin gegevens vaak alleen inzichtelijk zijn in een portaal 
dat los staat van het patiëntendossier? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de werkwijze van RAV IJsselland niet alleen kostbare 
tijd in spoedsituaties scheelt, maar ook leidt tot een meer zorgvuldige 
overdracht, omdat alle relevante patiëntgegevens bij aankomst in het 
ziekenhuis al bekend zijn? 

Vraag 7
Hoe gaat u RAV’s stimuleren om de werkwijze van RAV IJsselland over te 
nemen? 

1 Digitale ambulanceoverdracht helpt spoedpatiënt, Nictiz.nl, 12 januari 2016

 
 
 
 
kv-tk-2016Z00519
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen 1



Vraag 8
Welke eventuele (wettelijke) belemmeringen zijn er voor RAV’s die ook met 
een dergelijk systeem willen gaan werken? 

Vraag 9
Hoe gaat u deze belemmeringen verhelpen? 

Vraag 10
In hoeverre deelt u de mening dat terugkoppeling over de staat van de 
patiënt van ziekenhuis naar ambulance-zorgverlener bijdraagt aan het lerend 
vermogen en kwaliteit van de acute zorgketen en de ambulance-zorgverlener 
in het bijzonder? Zo ja, klopt het dat deze terugkoppeling niet is toegestaan, 
en hoe gaat u dit verhelpen? Zo nee, waarom niet?
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